



# Swiss-American Chamber of Commerce

Talacker 41, 8001 Zurich, Switzerland Phone: 043 443 72 00 Fax: 043 497 22 70  
www.amcham.ch e-mail: info@amcham.ch

## Press Release

Zurich, May 30, 2016

### Chairman of Swiss-American Chamber of Commerce passed away last Friday

The Chairman and President of the Swiss-American Chamber of Commerce, Martin Senn, passed away unexpectedly last Friday. On behalf of the Board of Directors, the Swiss Amcham's CEO, Martin Naville, expresses his deep condolences to Martin Senn's family.

Martin Senn was a respected business leader. He joined the Zurich Insurance Group in 2006 and was named CEO in 2010. He joined the Board of Directors of Swiss Amcham in 2010 and was elected Chairman and President of the Board in summer last year. Martin Senn was not only very professional, he also was a big-hearted and open-minded person, and always put the common goals at the top of his priority list. After having left Zurich Insurance Group in December 2015, he generously offered to remain in office as Chairman until the upcoming elections at the Annual General Meeting of the Swiss-American Chamber of Commerce in June.

Martin Naville is deeply saddened: "Although Martin Senn's tenure only lasted for a year, he was a highly supportive Chairman and offered the utmost support to the Swiss-American Chamber of Commerce. The Swiss-American Chamber of Commerce shall retain fond and grateful memories of him. We will miss Martin Senn dearly."

### Der Chairman und Präsident der Swiss-American Chamber of Commerce ist am letzten Freitag verstorben

The Chairman und Präsident der Swiss-American Chamber of Commerce, Martin Senn, ist am letzten Freitag völlig unerwartet verstorben. Im Namen des Board of Directors entbietet der CEO der Swiss-Amcham, Martin Naville, den Angehörigen von Martin Senn sein tiefstes Beileid.

Martin Senn war ein anerkannter Wirtschaftsführer. Er stiess 2006 zur Zurich Insurance Group und wurde 2010 zum CEO ernannt. Seit 2010 sass er im Board of Directors der Swiss-American Chamber of Commerce und wurde im Juni letzten Jahres zum Chairman und Präsident gewählt. Martin Senn war nicht nur durch und durch ein Geschäftsmann, er war auch ein grossherziger und offener Mensch und setzte die gemeinsamen Ziele stets zuoberst auf seine Prioritätenliste.

Nachdem er im Dezember 2015 die Zurich Insurance Group verlassen hatte, stellte er sich grosszügigerweise zur Verfügung, das Amt der Chairmans bis zu den nächsten offiziellen Wahlen an der Generalversammlung der Swiss-Amcham im Juni weiter zu führen.

Tief betroffen sagt Martin Naville: „Obwohl Martin Senn nur während eines Jahres im Amt war, durften wir ihn als ausgesprochen unterstützenden Chairman erleben, der die Chamber förderte, wo es nur möglich war. Die Swiss-American Chamber of Commerce wird ihn in bester und dankbarer Erinnerung behalten. Wir werden Martin Senn schmerzlich vermissen.“